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Obec Libhošť

Libhošť č. 1, 742 57 Libhošť
tel.č.: 556 730 319 | e-mail: obec@libhost.cz

Z Á P I S
26. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť

konané dne 16. 7. 2021 v Libhošť - Trámový sál od 15:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.
Zpracováno v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti se

zpracováním osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně
osobních údajů).

Doba jednání: 15:04 - 16:57 hodin
Přítomno: 12
Omluveni: 3
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Jiří Petrovský
Zapisovatel*: Mgr. Nicole Váňová
Ověřovatelé zápisu: Miloslava Blažková, Naděžda Demlová

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Zapisovatelka Mgr. Nicole Váňová přivítala v 15:04 hodin všechny přítomné a upozornila, že
ze zasedání bude pořizován zvukový i obrazový záznam. V době zahájení bylo přítomno 12 členů ZO.
Omluven byl Pavel Čapka a Ing. Jaroslav Šimíček. Dále byl omluven Ing. Jaromír Vašíček s tím, že
se na zasedání dostaví později. Informace o konání 26. zasedání byla zveřejněna na úřední desce
obce od 9. července do 16. července 2021, dále na elektronické úřední desce, v obecních vývěskách
a na webu obce.

2. Schválení programu

Zapisovatelka zasedání předala slovo starostovi obce Ing. Jiřímu Petrovskému, který bude nadále zasedání
řídit. Starosta obce následně přivítal přítomné zastupitele i občany.

Starosta poté dále konstatoval, že nepřišel žádný návrh na doplnění programu, přesto se ale táže přítomných
zastupitelů i občanů, zda někdo nemá návrh na změnu či doplnění programu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje program 26. zasedání ZO Libhošť tak, jak byl předložen.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-1 bylo schváleno.

3. Určení ověřovatelů a zapisovatele
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Podle ustanovení § 95 zákona o obcích se o průběhu zasedání zastupitelstva obce pořizuje zápis, který musí být
pořízen nejpozději do 10 dnů po skončení zasedání. Zapisovatelkou zasedání je Mgr. Nicole Váňová. Zákon
o obcích také stanoví, že zápis o průběhu zasedání podepisují určení ověřovatelé.
Ověřovateli zápisu z tohoto zasedání navrhuji členy zastupitelstva obce Miloslavu Blažkovou a Naděždu
Demlovou (určeno podle abecedního pořádku).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť určuje jako zapisovatelku zasedání Mgr. Nicole Váňovou a
jako ověřovatele zápisu z 26. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť určuje členy zastupitelstva
obce Miloslavu Blažkovou a Naděždu Demlovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-2 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť, že se jedná o mimořádné zasedání ZO a tedy kontrola
ze strany KV k plnění usnesení z minulého zasedání ZO neproběhla. Kontrola bude provedena do dalšího
řádného zasedání ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí informace o neprovedené kontrole KV k plnění usnesení
z minulého zasedání ZO z důvodu mimořádného termínu ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-3 bylo schváleno.

5. Majetkoprávní záměry

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručené žádosti o koupi části pozemku p.č. 252/2 v k.ú.
Libhošť a to cca 35m2. Část tohoto pozemku má žadatelka pronajatý od obce a to z důvodů parkování uživatelů
rodinného domu č.p. 10 podrobněji viz příloha. Starosta provedl místní šetření na části pozemku 252/2 k.ú.
Libhošť z důvodu ověření možnosti průjezdu na soukromý pozemek p.č. 252/3 k.ú. Libhošť i za předpokladu
nájmu nebo prodeje zmiňované části pozemku p.č. 252/2 k.ú. Libhošť. Po vyklizení stavebního materiálu
nájemcem a zastřižení zeleně prorůstající ze sousedního pozemku je využití této části obecního
pozemku možný. Rada obce Libhošť doporučila Zastupitelstvu obce Libhošť schválit tento majetkoprávní
záměr. Alternativou je také pronájem části pozemku, tedy možná změna nájemní smlouvy dodatkem, což lze
vyřešit na radě obce, nicméně by zastupitelstvo obce muselo radu obce tímto pověřit. 

Miloslava Blažková konstatuje, že Č*** mají přece přístup na svůj pozemek z hlavní cesty. Starosta konstatuje,
že na zúčastněné rodiny apelovali, aby se domluvily na společném řešení, avšak bez výsledku. Proto žadatel
zvolil tento postup a požaduje odkoupení pozemku, aby i nadále mohl využívat pozemek tak, jak je uvedeno
v nájemní smlouvě. Pronájmem by se mohly zavdat příčiny k možným sousedským sporům. 

15:25 hodin   na zasedání se dostavil Ing. Jaromír Vašíček, celkem přítomno 13 zastupitelů

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje majetkoprávní záměr prodeje části cca 35m2 obecního pozemku p.
č. 252/2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) v k. ú. Libhošť v majetku obce Libhošť a
pověřuje místostarostu jejím zveřejněním na úřední desce obce.  Přesná výměra prodávané části pozemku
bude stanovena geometrickým plánem. Geometrický plán bude vyhotoven na náklady žadatele.
Žadatel rovněž uhradí správní poplatek za vklad do KN. Cena za m2 je stanovena vnitřním předpisem obce
na částku 80,- Kč + aktuální sazba DPH.
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Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 (Kulčák) / Zdrželo se: 4 (Belica, Horák , Lacina, Vašíček)

Usnesení č. 26/2021/Z-4a bylo schváleno.

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručení žádosti o koupi pozemku p.č. 1606/2 v k.ú. Libhošť
a to 264m2. Pozemek má žadatelka dlouhodobě oplocený a užívaný podrobněji, viz příloha. Jedná se o pozemek,
ve kterém je uložen splaškový kanalizační řad DN 250 v hloubce více než 3 metry. Z hloubky uložení splaškové
kanalizace je určeno ochranné pásmo potrubí splaškové kanalizace a to 2,5metrů na každou stranu od lící
strany průběhu potrubí (ochranné pásmo šířky 5,25metrů). Pozemek je široký cca 5 – 5,5metrů. Rada obce
Libhošť nedoporučila zastupitelstvu obce schválit majetkoprávní záměr na odkup pozemku p.č. 1606/2 v k.ú.
Libhošť a to 264m2. Starosta navrhuje Zastupitelstvu obce Libhošť schválit dlouhodobý pronájem tohoto
pozemku žadatelce s podmínkou zákazu trvalé výstavby budov na tomto pozemku. Dále s podmínkou omezení
skladování materiálu v ochranném pásmu potrubí. Při poruše potrubí bude nájemce neprodleně informován
o zpřístupnění pozemku p.č. 1606/2 v k.ú. Libhošť, pokud bude v ochranném pásmu kanalizace
uskladněn materiál, bude nájemce povinen tento materiál přesunout nejpozději do 24hodin, nebo jej
na náklady nájemce přesune majitel pozemku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť pověřuje Radu obce Libhošť vypracováním podkladů pro majetkoprávní záměr
dlouhodobého nájmu obecního pozemku p. č. 1606/2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) v k. ú. Libhošť
v majetku obce Libhošť.

Zastupitelstvo obce Libhošť doporučuje Radě obce Libhošť stanovit délku pronájmu pozemku p.č. 1606/2
v k.ú. Libhošť v trvání 10 let s možností prodloužení o 10 let.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-4b bylo schváleno.

6. Rozhodnutí o přijetí dotace z MMR na rekonstrukci tělocvičny

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručeném dokumentu registrace akce ID 117D8210B6739
poskytovatele MMR z programu 11782 – Podpora rozvoje regionů 2019+ ke stavebnímu záměru „Obnova
tělocvičny v obci Libhošť“. V průběhu roku 2020 jsme nechali zpracovat část projektu pro obnovu tělocvičny
(stavební části), poté jsme vypracovali podklady pro žádost o dotaci z programu MMR. Nyní nám byl doručen
dokument k přijetí dotace. Maximální výše dotace je 3.829.822,00 Kč, způsobilé výdaje 4.968.777,00 Kč,
celkové náklady 5.769.814,00 Kč.

 

Projekt není rozpočtován ve schváleném Rozpočtu obce Libhošť pro rok 2021 ve výdajové ani
v příjmové části rozpočtu.

Vedení obce požádalo o změnu Cíle 2) na stavební záměr „Energetické úspory tělocvičny v Libhošti“ – z důvodu
plného financování z Kotlíkových půjček.

V příloze je uvedena tabulka se všemi náklady na rekonstrukci tělocvičny a modernizaci multifunkčního hřiště
v Libhošti i s předpokládanou výší spolufinancování z jednotlivých dotačních výzev.

Zatím není oficiální termín vyhodnocení poslední žádosti o dotaci z OPŽP na Energetické úspory tělocvičny.
Pokud by dotace na energetické úspory nebyla poskytnuta, zvýšily by se náklady na realizaci rekonstrukce
cca o 2,4 mil. Kč na celkových 6,8 mil. Kč před veřejnou zakázkou. Tento zvýšený náklad bude maximálně
kompenzován z kotlíkových půjček.

Starosta informuje Zastupitelstvo obce Libhošť o závazných termínech dotačního titulu: MMR - rekonstrukce
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tělocvičny musí být ukončená nejpozději do 31.8.2022, financování akce ukončeno do 31.10.2022, předložení
dokumentace k ZVA do 31.12.2022.

Miloslava Blažková konstatuje, že v této věci bude opět hlasovat proti, neboť od samého začátku je proti
tomuto záměru, aby se rekonstruovala stará nevyhovující budova a následně ještě k tomu stavěla další budova.
Nedomnívá se, že nějaká jiná obec naší velikosti má taková dvě zařízení. Dvě budovy na provoz budou velice
náročné. Čeká nás 30% nárůst za materiál, pro další budovu se plánuje koupit pozemek, který je mokřad, což
se bude muset upravovat, dále projekt, samotná stavba, parkoviště a další vybavení. Náklady do budoucna
budou daleko vyšší, protože to budou dvě stavby. Budova stávající tělocvičny bude stále malá a nevyhovující,
akorát bude nákladně zrekonstruovaná. Karla Chybová konstatuje, že původně byla plánována oprava
tělocvičny na přechodnou dobu. V tuto chvíli to ale vypadá, že to bude na déle, neboť ta investice nebude
vůbec malá. Starosta reaguje s tím, že prvně se dělaly průzkumy a zaměření stávající stavby tělocvičny.
Průzkumy se dělaly poměrně dlouho, protože zde byly indicie, zda je stavba staticky vyhovující. Pokud by byly
špatné střešní krovy, dalo by se uvažovat zvýšit budovu do výšky. Krovy jsou ale v naprostém pořádku. Jediný
problém je se střešní krytinou, která je spojena nevyhovujícím materiálem. Dále tam jsou nevhodné výplně
otvorů. Je naplánovaná přístavba šaten a soc. zázemí a bezbariérový přístup do budovy i všech jejích prostor,
bez něhož bychom neobdrželi dotaci. Tělocvičnu budou využívat primárně děti, a to především ze školy a
školky, případně z kroužků a takto opravená tělocvična vydrží cca dalších 40 let. Hned vedle
bude multifunkční hřiště, které bude mít mnohonásobně větší plochu. Záměr i pana ředitele školy je ten, aby
byly děti co nejvíce venku, právě proto bude realizován i záměr venkovní učebny. Prozatím tedy máme jedno
sportovní zařízení, o které bychom se měli postarat, aby byly zajištěny osnovy školy a školky. Buď se o něj 
postaráme tak, že ho zbouráme a postavíme za velké peníze nové, na to projekt máme. Nebo zrekonstruujeme
a na to jsme projekt vytvořili. Na vybudování původně plánované nové tělocvičny jsme nenašli žádnou
ekvivalentní dotaci. Abychom uřídili tak velkou tělocvičnu, tak bychom ji museli pronajímat a v ten moment
nemáme možnost čerpat dotaci z MMR, která je do výše 20 mil. Kč. Stále je vize větší sportovní haly, která
by měla mj. sloužit i k pronájmu. Tato investice by byla ve výši cca 45 mil. Kč, neboť by se nejednalo o tak
vzhlednou halu, která je v původním projektu v centru obce. Je třeba si ale položit otázky, v rámci dalšího
navazujícího volebního období potřebujeme halu nebo chceme investovat cca 15 mil. Kč do cyklostezky?
Budeme investovat do dalšího rozvoje vodovodů a kanalizací nebo chceme investovat do dlouhodobě
nedostačující mateřské školy? Toto jsou otázky a priority, které budeme v budoucnu řešit. Nedomnívám se, že
za dva roky tady bude stát další hala za 45 mil. Kč. Kdyby tady někdo prosazoval, aby tady byla v nejbližší
době hala, musela by být dotace alespoň 90%. Miloslava Blažková se táže, v jaké fázi je dříve plánovaný odkup
pozemku pro další halu. Starosta odpovídá s tím, že byl zastupitelstvem obce pověřen
k zajištění hydrogeologického posudku, který stanoví, jakým způsobem by se stavba měla zakládat. Tímto
vyplynou náklady na založení budovy. Pokud investiční náklady budou vesmírného charakteru, můžeme
opustit myšlenku nákupu tohoto pozemku. Miloslava Blažková konstatuje, že je stále toho názoru, že má být
postavena pouze jedna, ale větší hala. Starosta reaguje s tím, že hala původního projektu není o moc větší než
stávající tělocvična. Plánované multifunkční hřiště vedle tělocvičny je větší než původně plánovaná hala a hala,
která je plánována mimo centrum obce je dokonce mnohonásobně větší než ona původně plánovaná hala
namísto tělocvičny. V této hale se budou moci hrát veškeré sporty. Je otázkou, jestli škola potřebuje
o 40 mil. Kč větší stavbu, jenom aby měla o čtyři a dva metry delší a dva metry vyšší hrací plochu nebo těch
40 mil. Kč investovat do jiných projektů (cyklostezky, rozšíření školky) a někdy v budoucnu, až opravdu nebude
kam dát peníze, postavit novou sportovní halu, která bude mít takové rozměry, aby se v ní mohly hrát i soutěže.
Tomáš Belica reaguje s tím, že tělocvična mu přijde duchaplnější než cyklostezka do Bartošovic. Pro dospělé
občany je stávající tělocvična zbytečná. Karla Chybová se táže, proč se upustilo od postavení haly
na tréninkovém hřišti ve sportovním areálu. Starosta odpovídá s tím, že od tohoto záměru se upustilo z důvodu,
že by omezovali stávající herní plochy. Hledají se jiné alternativní možnosti pro případnou výstavbu haly. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje přijetí dotace od poskytovatele Ministerstvo pro místní rozvoj, ID
117D8210B6739 z programu 11782 – Podpora rozvoje regionů 2019+ pro stavbu s názvem „Obnova
tělocvičny v obci Libhošť“. Maximální výše dotace je 3.829.822,00 Kč, způsobilé výdaje 4.968.777,00 Kč,
celkové náklady 5.769.814,00 Kč a pověřuje starostu zajištěním podpisu a uzavřením smlouvy
o poskytnutí dotace s číslem ID 117D8210B6739 z programu 11782 – Podpora rozvoje regionů 2019+ pro
stavbu s názvem „Obnova tělocvičny v obci Libhošť“.       

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 2 (Belica, Blažková) / Zdrželo se: 2 (Chybová, Vašíček)
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Usnesení č. 26/2021/Z-5 bylo schváleno.

7. Rozhodnutí o přijetí dotace z MSK na projektovou dokumentaci rekonstrukce hasičské zbrojnice

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručeném dokumentu „Smlouva o poskytnutí dotace
z rozpočtu Moravskoslezského kraje“ k projektové dokumentaci záměru "Rekonstrukce hasičské zbrojnice“
z “Programu na podporu přípravy projektové dokumentace 2021“. Na začátku roku 2021 jsme nechali
zpracovat projektovou dokumentaci pro rekonstrukci hasičské zbrojnice na základě finální varianty studie
rekonstrukce hasičské zbrojnice, poté jsme vypracovali podklady pro žádost o dotaci z programu na podporu
přípravy projektové dokumentace 2021 MSK. Nyní nám byl doručen dokument ke schválení, a to „Smlouva
o poskytnutí dotace z rozpočtu Moravskoslezského kraje“ na projektovou dokumentaci záměru
"Rekonstrukce hasičské zbrojnice“. Maximální výše dotace je 69,99% celkových skutečně vynaložených
uznatelných nákladů, maximálně však 318.700,- Kč. Předpokládané celkové náklady projektové dokumentace
 „Rekonstrukce hasičské zbrojnice“ jsou 455.350,- Kč včetně DPH.

Projekt není v příjmové části rozpočtován ve schváleném Rozpočtu obce Libhošť pro rok 2021 avšak
pouze ve výdajové části rozpočtu. V rámci schválení dotace se nám rozpočet v příjmové části navýší.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Moravskoslezského kraje na projektovou
dokumentaci pro záměr „Rekonstrukce hasičské zbrojnice“. Maximální výše dotace je 69,99% celkových
skutečně vynaložených uznatelných nákladů, maximálně však 318.700,-
 Kč. Předpokládané celkové náklady projektové dokumentace  „Rekonstrukce hasičské zbrojnice“ jsou
455.350,- Kč včetně DPH a pověřuje starostu zajištěním podpisu a uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace
z rozpočtu Moravskoslezského kraje na projektovou dokumentaci pro záměr „Rekonstrukce hasičské
zbrojnice".

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-6 bylo schváleno.

8. Rozpočtové opatření

16:08 hodin    odchází Tomáš Belica, nadále přítomno 12 zastupitelů

Starosta předložil Zastupitelstvu obce Libhošť návrh na 12. rozpočtové opatření schváleného rozpočtu pro rok
2021 a to:

V příjmové části:

1) Daň z příjmů fyzických osob - ze závislé činnosti a fun.požitků POL 1111 -1.000.000,-Kč (jedná se o snížení
plánovaných příjmů - dle aktualizace skutečných příjmů a kalkulátorů RUD SSMSK)

2) Daň z příjmů fyzických osob - z kapitál.výnosů POL 1113 +130.000,-Kč (jedná se o zvýšení plánovaných
příjmů - dle aktualizace skutečných příjmů a kalkulátorů RUD SSMSK)

3) Daň z příjmů právnických osob POL 1121 +1.000.000,-Kč (jedná se o zvýšení plánovaných příjmů - dle
aktualizace skutečných příjmů a kalkulátorů RUD SSMSK)

4) Daň z přidané hodnoty POL 1211 +4.000.000,-Kč (jedná se o zvýšení plánovaných příjmů - dle aktualizace
skutečných příjmů a kalkulátorů RUD SSMSK)

5) Poplatek za likvidaci komunálního odpadu POL 1340 +10.000,- Kč (příjmy z urgovaných pohledávek
poplatníků)

6) Správní poplatky POL 1361 +5.000,-Kč (aktualizace příjmů dle skutečnosti)
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7) Daň z hazardních her  POL 1381 +10.000,-Kč (aktualizace příjmů dle skutečnosti)

8) Ze SR Všeobecná pokladní správa POL 4111 +248841,30Kč (bonus dle zákona 95/2021 viz příloha)

9) Transf.ze státního rozpočtu POL 4116 +49.719,78Kč (vyúčtování přívesnického tábora roku 2020)

10) Investiční přijaté transfery od státního rozpočtu POL 4216 +3.829.822,-Kč (přiznaná dotace na výstavbu
stavební části tělocvičny z MMR)

11) Investiční přijaté transfery od krajů POL 4222 +318.700,-Kč (přiznaná dotace z MSK na dofinancování
projektové dokumentace rekonstrukce hasičské zbrojnice)

12) Pitná voda / Příjmy z pronájmu ODPA 2310 POL 2132 +1.000,-Kč (aktualizace příjmů dle skutečnosti)

13) Pohřebnictví / Nájmy hrobových míst ODPA 3632 POL 2131 +10.000,-Kč Pohřebnictví /
Nájmy hrobových míst

 

Ve výdajové části:

1) Sportovní zařízení v majetku obce / Budovy, haly, stavby ODPA 3412 POL 6121 +9.400.000,-Kč (výdaje
na rekonstrukci tělocvičny stavební část a výdaje na rekonstrukci tělocvičny energetické úspory tělocvičny)

2) Ostatní činnosti j.n. / Nespecifikované rezervy ODPA 6409 POL 5901 -786.916,92Kč (kompenzace výdajů
na rekonstrukci tělocvičny z rezerv)

 

Starosta informuje Zastupitelstvo obce Libhošť o plnění rozpočtu obce a také o skutečnosti, že pokud by byl
rozpočet plněn k 31.12.2021 dle tohoto návrhu rozpočtového opatření, budou finanční rezervy na bankovních
účtech obce ve výši  3.952.931,75Kč.

Pro aktualizaci příjmů v položkách RUD byl použit nástroj SSMSK na
linku:https://www.smscr.cz/kalkulacka/rud/index.html. Pro návrh aktualizace příjmů v položkách RUD byl tento
nástroj použit společně s aktuálním výkazem FIN 2-12 viz příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje na podkladě ust. 16, zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, návrh rozpočtového opatření na 12. změnu schváleného
rozpočtu obce Libhošť pro rok 2021 v rozsahu, jak bylo předloženo a pověřuje starostu obce zajištěním
zveřejnění schváleného rozpočtového opatření č. 12.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Blažková, Chybová)

Usnesení č. 26/2021/Z-7 bylo schváleno.

9. Schválení finanční podpory obcím zasažených tornádem

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť, že Rada obce Libhošť na své 93. schůzi schválila finanční dar
4 obcím, a to konkrétně obcím: Moravská Nová Ves, Hrušky, Mikulčice a Lužice. Z důvodu rychlosti a
flexibilnosti schůzí rady obce navrhl starosta poskytnout obcím maximální možnou finanční podporu, kterou
umožňuje radě obce § 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, a to částku 19.999,- Kč každé ze čtyř
obcí.

Nyní starosta předkládá Zastupitelstvu obce Libhošť seznam obcí poničených tornádem dle oficiálních
podkladů Jihomoravského kraje:

Bankovní účty pro pomoc zasaženým obcím
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Obec Hrušky

číslo účtu: 123-4548350207/0100

Obec Hrušky - Transparentní účet pro finanční pomoc občanům obce Hrušky (hrusky.cz)

Obec Lužice

číslo účtu: 123-3116370277/0100

Úvod - Obec Lužice (luziceuhodonina.cz)

Obec Mikulčice

číslo účtu: 299222440/0300

Obec Mikulčice - Oficiální stránky obce Mikulčice (mikulcice.cz)

Obec Moravská Nová Ves

číslo účtu: 6013203349/0800

TRANSPARENTNÍ ÚČET - TORNÁDO MORAVSKÁ NOVÁ VES / Městys Moravská Nová Ves (mnves.cz)

Město Hodonín

číslo účtu: 123-3116270217/0100

Děkujeme všem, kteří přispívají na náš transparentní účet: Tornádo 2021: Město Hodonín (hodonin.eu)

Město Břeclav

číslo účtu: 115-8436250277/0100

Transparentní účet pro pomoc zasaženým obcím, Město Břeclav (breclav.eu)

Veřejná sbírka (transparentní účet) Jihomoravského kraje

Jihomoravský kraj

číslo účtu: 123-3116420297/0100

Jihomoravský kraj (jmk.cz)

Miloslava Blažková by navrhovala každé z těchto obcí schválit 50 tis. Kč. U obcí, kterým schválila finanční
podporu rada obce by se dorovnal rozdíl do 50 tis. Kč a dále pak ostatním, kterým nebylo prozatím nic
schváleno darovat každé po 50 tis. Kč. Případně darovat více obcím, které byly nejvíce postiženy. Starosta
reaguje s tím, že nemůžeme posoudit, která obec byla více a která méně zasažena. Dále pak i samotné obce
budou mít určitě postiženy i své majetky, proto když peníze zašleme na účty obcím, budou je obce primárně
využívat pro opravy škod  svých obecních majetků. Obec si může konkrétně vybrat rodiny, kterým chce pomoci
tak, jako to bylo v případě darování dobrovolného vstupného z akce horní vs. dolní. Roman Lacina konstatuje,
že když osobně navštívili postižené obce, aby přispěli finanční pomocí, zašli za starostou, aby jim řekl, kteří
občané potřebují největší pomoc. Musí se tam ale osobně zajet a zeptat se, komu konkrétně můžete pomoci.
Jedině tak ty peníze půjdou konkrétním lidem. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje finanční dar obcím Moravská Nová Ves, Hrušky, Mikulčice a
Lužice ve výši 30.001,- Kč na transparentní účty, a to na odstraňování následků živelné pohromy a
pověřuje místostarostu podpisem darovací smlouvy.
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Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Horák , Klos, Kulčák)

Usnesení č. 26/2021/Z-8 bylo schváleno.

Roman Lacina konstatuje, že se jedná o větší města, která ty peníze mohou lépe získat odjinud. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje finanční dar městům Hodonín a Břeclav ve výši 50.000,- Kč
na transparentní účty, a to na odstraňování následků živelné pohromy a pověřuje místostarostu podpisem
darovací smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 6 (Demlová, Hanzelka, Horák , Klos, Kulčák, Lacina)

Návrh usnesení nebyl přijat.

10. Schválení uzavření Veřejnoprávních smluv o poskytnutí návratné finanční výpomoci - "Kotlíkové
půjčky"

Starosta informuje, že na OÚ Libhošť byla doručena žádost o návratnou finanční výpomoc (NFV) v rámci
kotlíkových půjček. Žadatelem je pan P*** N***, bytem Libhošť ***. Typ pořizovaného kotle: plynový
kondenzační kotel; požadovaná výše NFV 150.000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
návratné finanční výpomoci na předfinancování výměny starého neekologického kotle na pevná
paliva za nový ekologický kotel na základě schválené žádosti o kotlíkovou dotaci
Moravskoslezským krajem v rámci 3. výzvy kotlíkových dotací Moravskoslezského kraje a
pověřuje starostu podpisem smlouvy s příjemcem návratné finanční podpory P*** N***.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-9a bylo schváleno.

Starosta informuje, že na OÚ Libhošť byla doručena žádost o návratnou finanční výpomoc (NFV) v rámci
kotlíkových půjček. Žadatelem je pan D*** H***, bytem Libhošť ***. Typ pořizovaného kotle: tepelné čerpadlo;
požadovaná výše NFV 200.000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
návratné finanční výpomoci na předfinancování výměny starého neekologického kotle na pevná
paliva za nový ekologický kotel na základě schválené žádosti o kotlíkovou dotaci
Moravskoslezským krajem v rámci 3. výzvy kotlíkových dotací Moravskoslezského kraje a
pověřuje starostu podpisem smlouvy s příjemcem návratné finanční podpory D*** H***.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-9b bylo schváleno.

11. Rezignace na funkci člena Rady obce Libhošť

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručené rezignaci na funkci člena Rady obce
Libhošť pana Mgr. Petra Horáka, viz příloha.
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Starosta děkuje Mgr. Petru Horákovi za dosavadní práci ve funkci radního obce Libhošť a doufá, že
úkoly, které si stanovil v rámci rezignačního dopisu bude plnit a budou všem ku prospěchu a
radosti. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí doručenou rezignaci na funkci člena Rady obce Libhošť
Mgr. Petra Horáka.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-10 bylo schváleno.

12. Volba člena Rady obce Libhošť

Volba člena rady obce v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000Sb., zákona o obcích.

Podle § 99 zákona o obcích radu obce tvoří starosta, místostarosta a další členové rady volení z řad členů
zastupitelstva obce. Počet členů rady obce je lichý a činí nejméně 5 a nejvýše 11 členů, přičemž nesmí
přesahovat jednu třetinu počtu členů zastupitelstva obce. Počet členů zastupitelstva obce Libhošť je 15, počet
členů rady obce činí 5. 

Vzhledem k rezignaci, kterou starosta obce obdržel od Mgr. Petra Horáka na funkci člena rady obce, je
potřeba zvolit nového radního obce.

Jako nového člena rady obce navrhuje starosta současnou zastupitelku Naděždu Demlovou. Starosta se táže
přítomné Naděždy Demlové zda tuto kandidaturu přijímá. Naděžda Demlová odpovídá s tím, že ano. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť volí členem rady obce Naděždu Demlovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Chybová, Demlová)

Usnesení č. 26/2021/Z-11 bylo schváleno.

13. Diskuze, závěr

Miloslava Blažková se táže, jak je to dále s opravou chodníků na hřbitově. Je opravena pouze část a ostatní je
stále v dezolátním stavu. Starosta odpovídá s tím, že v rámci rozpočtu obce je schválena částka na opravy
chodníků a v tuto chvíli nebyl prostor na vyhlášení výběrového řízení na opravu poslední části chodníků.
S opravou je ale letos počítáno. 

Miloslava Blažková dále konstatuje, že by se mělo něco udělat se střílením ohňostrojů v obci. V červnu měl
někdo na fojtství akci a o půl 11 v noci začal ohňostroj. Nebyli na to připraveni majitelé psů ani rodiče malých
dětí. Měl by se přijmout tehdejší návrh vyhlášky Petra Horáka. Petr Horák konstatuje, že vyhláška je
připravená, ale byly na ni různorodé názory a je otázkou, jak se k tomu postaví zastupitelé. Roman Hanzelka
konstatuje, že původně se řešil problém vymahatelnosti. Někdo by musel zavolat policii, že je porušována
vyhláška a ta by musela zjistit, kdo konkrétně to střílel. Není za to zodpovědný ten, kdo si pronajímá
např. prostory fojtství, ale ten kdo reálně ten ohňostroj střílí. Miloslava Blažková konstatuje, že by se mohlo
apelovat na občany alespoň ve zpravodaji. Roman Hanzelka konstatuje, že by se mohlo apelovat s tím, ať
alespoň dodržují noční klid a nestřílí ohňostroje po 22. hodině. 

Karla Chybová se dále táže na vodovody. U prvního vodovodu pod paneláky je rozdíl mezi smluvní a
vyfakturovanou cenou, tzn. že tam jsou méněpráce. Kde je k tomuto dodatek ke smlouvě? Ve smlouvě je
uvedeno, že toto bude řešeno dodatkem. Starosta reaguje s tím, že je podepsána dohoda o narovnání. Dodatek
doplní. Karla Chybová se dále táže, z jakého důvodu není dokončen druhý vodovod u "Markova náměstí".
Místostarosta odpovídá s tím, že tam jsou terénní úpravy, které nejsou hotové a není to tedy převzato. Karla
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Chybová konstatuje, že není dodatek kde by byl řešen termín, nabíhají tedy penále? Místostarosta odpovídá, že
ano. Karla Chybová se táže, jaký objem prací činí terénní úpravy z celkové smlouvy. Místostarosta odpovídá
s tím, že přesně to v tuto chvíli neví. Karla Chybová konstatuje, že je možné, že více jak osm měsíců blokujeme
odvod DPH. Místostarosta reaguje s tím, že ve smlouvě je uvedeno, že pokud to dílo není dokončeno bez vad a
nedodělků, tak se nefakturuje. Postupuje se podle podepsané smlouvy. Karla Chybová se dále táže, kdy tedy
budou hotovy terénní úpravy. Počasí to v tuto chvíli dovoluje. Místostarosta odpovídá s tím, že to urgují, ale
terénní úpravy jsou nejméně oblíbenou prací firem. Totéž se nám děje u kanalizace, stále urgujeme
zhotovitelskou firmu. 

Karla Chybová dále konstatuje, že jí nepřijde úplně v pořádku, že obecní brigádníci jezdí v traktoru. Starosta
reaguje s tím, že brigádníci jsou přijati na dělnické práce a jsou řádně proškoleni na zařízení, které mohou
obsluhovat. 

Petr Horák se táže, jak je to s příspěvkem obce na provoz lesní školky na "Rekově statku". Starosta odpovídá
s tím, že žádost je podána tak, že není nikterak vázána na termín a účet žadatele na portálu HitHit. Žádost je
cílena na podporu činnosti lesní školky. Mají i schválené povolení stavebního úřadu. 

Jaromír Vašíček informuje, že dvě ze čtyř kapliček stojí z části na soukromých pozemcích. Táže se tedy, zdali
by bylo možné, aby obec projednala odkup částí pozemků od soukromých vlastníků? Starosta odpovídá s tím,
že by to bylo možné a projedná to s vlastníky daných pozemků. Náklady odkupu a administrativy by šly za obcí
a v rámci majetkoprávního záměru by zastupitelé dále rozhodli. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť pověřuje starostu jednáním s majiteli pozemků o odkupu částí pozemků pod
dvěma kapličkami, a to konkrétně v lokalitě "u Opělů" a "u kaštanu".

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/2021/Z-12 bylo schváleno.

Starosta se táže, zdali má ještě někdo z přítomných nějaké dotazy. Nikdo z přítomných již žádné další dotazy
neměl a proto starosta ukončuje dnešní zasedání.

Datum vyhotovení:
Ověřovatelé: Miloslava Blažková   ............................................................
 

Naděžda Demlová   ............................................................
 
Starosta Ing. Jiří Petrovský   ............................................................
 
Místostarosta Josef Klos   ............................................................
 


